
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Czeleja

na 66. posiedzeniu Senatu
w dniu 25 listopada 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak, ministra œrodowiska
Andrzeja Kraszewskiego, ministra sportu i turystyki Adama Giersza, ministra infrastruktury Cezarego
Grabarczyka, ministra spraw zagranicznych Rados³awa Sikorskiego oraz do ministra sprawiedliwoœci
Krzysztofa Kwiatkowskiego

Szanowna Pani Minister! Szanowni Panowie Ministrowie!
W lutym 2009 r. rz¹d Rzeczypospolitej przyj¹³ plan oszczêdnoœciowy. Przewidywa³ on oszczêdnoœci

rzêdu 19,7 miliarda z³. Poszczególne ciêcia wydatków w resortach mia³y wynosiæ odpowiednio: w MSWiA –
oko³o 1 miliarda 215 milionów z³, w Ministerstwie Infrastruktury – oko³o 191 milionów z³, w Ministerstwie
Finansów – oko³o 530 milionów z³, w Ministerstwie Gospodarki – oko³o 58 milionów z³, w Ministerstwie
Œrodowiska – oko³o 61 milionów z³, w resorcie kultury – oko³o 220 milionów z³, w Ministerstwie Sportu
i Turystyki – oko³o 36 milionów z³, w Ministerstwie Nauki i Szkolnictwa Wy¿szego – oko³o 872 milionów z³,
w Ministerstwie Obrony Narodowej – oko³o 1 miliarda 947 milionów z³, w Ministerstwie Edukacji Narodo-
wej – oko³o 556 milionów z³, w Ministerstwie Pracy i Polityki Spo³ecznej – oko³o 326 milionów z³, w resorcie
rolnictwa – 231 milionów z³, w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego – oko³o 2 milionów z³, w Ministerstwie
Skarbu Pañstwa – oko³o 8 milionów z³, w Ministerstwie Sprawiedliwoœci – oko³o 587 milionów z³, w MSZ –
oko³o 35 milionów z³,w Ministerstwie Zdrowia – oko³o 336 milionów z³.

W zwi¹zku z tym proszê Pañstwa Ministrów o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania.
1. W jaki sposób przebiega w podleg³ym resorcie wdra¿anie programu oszczêdnoœciowego wprowa-

dzonego przez rz¹d RP w 2009 r.?
2. Na jakim poziomie kszta³towa³o siê zatrudnienie w ministerstwie na dzieñ 1 listopada 2007 r., 1 li-

stopada 2008 r., 1 listopada 2009 r. oraz 1 listopada 2010?
3. Czy przewidywane jest ograniczenie zatrudnienia, a je¿eli tak, to o ile etatów w ministerstwie

i w poszczególnych instytucjach nadzorowanych?

Z powa¿aniem
Grzegorz Czelej




